



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



1-2 June 2007 | **BRUSSELS**
1-2 juin 2007 |

BELGIUM

45th AIJA birthday celebration | 45^e anniversaire de l'AIJA





Introduction



Message from the President

Dear Friends

It is my honour and pleasure to invite you to AIJA's 45th birthday party in Brussels, Belgium on 1-2 June 2007.

Brussels is not only the capital of Europe it is also the hometown of AIJA. It is therefore natural to choose this as the meeting place for this special occasion where current as well as former members will meet and celebrate the first 45 years of the ONLY global association of young lawyers.

While the main purpose of this event is to celebrate AIJA and the people who have made the association what it is, we are also very proud to present a mini seminar on the "Role and Evolution of the Young Lawyer over the last 45 years", chaired by our Honorary Presidents Michelle Sindler and Siegfried Elsing.

In this interactive session where we count on your participation, we will discuss issues which are important to all young lawyers of today, and indeed all those who work with young lawyers. Today's young lawyer is comfortable with leading-edge technology, values diversity and versatility and likes to balance career and family life. The new associate is bolder than his or her peers and craves feedback and a routemap to success. Money is not the only motivation; freedom and responsibility are also major considerations. How are law firms reacting to these new attitudes? Is law-firm culture adapting to the demands of these new lawyers, or are firms sticking to the same old tried and tested formulas? Lack of communication and misunderstandings can lead to frustration and dissatisfaction. Are the expectations of today's young lawyers realistic? Is it in the interests of law firms to meet those expectations? What is the effect of the work life balance expectations on career expectations? What are its effects on community activities? How was it in the past? Have things really changed that much? What role has AIJA played, what is its role going forward? What has AIJA done for your career?

I do hope you will join us for this discussion.

We are very pleased that another of our Honorary Presidents, Elisabet Fura-Sandström - now Judge at the European Court of Human Rights - has agreed to deliver the keynote speech.

For our past or over-aged members, this will be an once-in-a-lifetime chance to catch up with old friends and to meet the AIJA'ists of 2007. While we certainly pay respect to our history, we are also very much aware of the need to constantly develop and improve the association in order to keep attracting career building legal professionals to devote their time and energy to AIJA. It seems to work; at least we are seeing a constant growth in the number of members as well as a steady raise in the activity level.

To our current members, I would like to say: this event is *your* event. You are the ones making up AIJA and you are ones who will take AIJA forward to the next level. It is, however, also your chance to meet the men and women who were there before you. Perhaps, you will find answers to some of the questions that run around in AIJA, like "where was the birthplace of the AIJA spirit".

Please accept this invitation to come and celebrate with us this unique event in the history of one of the most extraordinary organisations in the world, AIJA.

Christian Lundgren



Message from the Organizing Committee

Dear Friends,

Besides the serious part of this event, a team of Belgian AIJA members has also prepared for you some more cheerful activities.

According to a 2007 survey carried out by the European Commission, Belgium is ranked as the third happiest nation in Europe. Maybe it has something to do with living in a country that produces 350 types of beer and 172.000 tons of chocolate every year. Anyway, we are eager to share some of our happiness with you all starting with an opening reception on Friday June 1st. This reception is offered by the Dutch speaking Brussels Bar.

Also Belgium has given the world the "Big Bang theory of the universe", a theory that argues the universe began with a single atom that exploded.

The Belgian organising team has prepared for you an AIJA Big Bang on the evening of June the 2nd. Let the music play... and dance the night away!

Hoping to see you all in Brussels!

Best wishes,

Dirk Nuyts
National Representative Belgium



Message du Président

Chers amis,

C'est avec honneur et grand plaisir que je vous invite à assister à la soirée d'anniversaire pour les 45 ans d'existence de l'AIJA qui aura lieu à Bruxelles (Belgique) les 1^{er} et 2 juin 2007.

Bruxelles n'est pas seulement la capitale de l'Europe mais aussi l'adresse des bureaux de l'AIJA. Il était donc assez naturel de la choisir pour nous réunir en cette occasion très particulière, où membres et anciens célébreront ensemble les premiers 45 ans de l'UNIQUE association mondiale de jeunes avocats et juristes d'entreprise.

L'objectif premier de cette manifestation est de célébrer l'AIJA ainsi que les personnes qui lui ont permis de devenir ce qu'elle est actuellement, mais nous sommes également très fiers de pouvoir vous inviter à un mini-séminaire sur "Le rôle et l'évolution du jeune avocat depuis 45 ans" qui sera présidé par nos Présidents d'Honneur Michelle Sindler et Siegfried Elsing.

Lors de cette séance interactive pour laquelle nous comptons sur votre participation, nous discuterons des questions importantes pour les jeunes avocats d'aujourd'hui et pour tous ceux qui travaillent avec de jeunes avocats. Le quotidien du jeune avocat est rendu confortable par la technologie, la diversité des valeurs et la versatilité qui permet de combiner carrière et vie familiale. Un nouvel associé est plus hardi que ses pairs et sollicite des réponses et une voie vers la réussite. L'argent n'est pas l'unique motivation. La liberté et la responsabilité sont aussi à prendre largement en considération. De quelle manière réagissent les cabinets d'avocats à ces nouvelles attitudes ? La culture des entreprises juridiques s'adapte-t-elle aux demandes de ces nouveaux avocats ? Ou restent-elles collées aux anciennes formules ? Le manque de communication et les malentendus peuvent amener frustration et mécontentement. Les attentes des jeunes avocats sont-elles réalistes ? Les intérêts des cabinets rencontrent-ils ces attentes ? Quelles sont les conséquences de la demande d'équilibre entre la vie professionnelle et familiale sur la possibilité de carrière ? Quels sont ses effets sur les activités de la communauté ? Comment cela se passait-il dans le passé ? Les choses ont-elles tant changé ? Quel rôle l'AIJA a-t-elle joué, quel va être son nouveau rôle ? Quel a été le rôle de l'AIJA dans votre carrière ?

J'espère que vous nous rejoindrez tous pour cette discussion.

Nous sommes de même très heureux de pouvoir vous annoncer qu'Elisabet Fura-Sandström, ancienne Présidente de l'AIJA et actuellement Juge auprès de la Cour Européenne des Droits de l'Homme, a accepté de prendre parole lors de notre séminaire.

Pour nos anciens membres, il s'agit d'une occasion unique de revoir des anciens amis et de rencontrer la nouvelle génération. Si nous sommes respectueux et fiers de notre histoire, nous devons constamment nous développer et améliorer l'association afin de la garder attrayante pour les jeunes juristes et avocats en cours de carrière afin qu'ils puissent y consacrer temps et énergie. Et cela a l'air de marcher. Nous voyons en effet une croissance constante du nombre de nos membres ainsi que de nos activités.

Pour nos membres actuels, je voudrais vous dire : c'est *votre* événement. Vous êtes ceux qui bâtissent l'AIJA et vous êtes ceux qui vont conduire l'AIJA vers le niveau supérieur. Mais, il s'agit aussi pour vous de rencontrer vos prédécesseurs. Vous trouverez peut-être lors de ce week-end des réponses aux questions que vous vous posez sur l'AIJA, comme par exemple "D'où vient cet esprit tout particulier qui fait l'AIJA ?".

Acceptez cette invitation et venez célébrer avec nous cet événement unique dans l'histoire d'une des organisations les plus extraordinaires au monde, l'AIJA.

Christian Lundgren

Message du Comité d'organisation

Chers Amis,

Mis à part le côté sérieux de cet événement, une équipe de membres belges de l'AIJA a également préparé pour vous une série d'activités attrayantes.

Si l'on en croit une étude réalisée par la Commission Européenne, la Belgique se classe parmi les trois nations les plus heureuses d'Europe. Cela a peut-être à voir avec le fait que notre pays produit 350 types de bières différentes et 172.000 tonnes de chocolat par an. Quoi qu'il en soit, nous sommes enchantés de partager un peu de cette atmosphère typiquement belge avec vous, en vous conviant à une réception d'ouverture le vendredi 1^{er} Juin, qui vous sera offerte par l'Ordre Néerlandophone des Avocats du Barreau de Bruxelles.

La Belgique a également offert au monde la théorie du Big-Bang, qui soutient que l'univers a commencé avec l'explosion d'un seul atome.

Le comité organisateur Belge a préparé pour vous un Big Bang AIJA pour la soirée du 2 juin. Envoyez la musique... et que l'on danse toute la nuit !

Nous espérons vous voir nombreux à Bruxelles.

Dirk Nuyts,
Représentant National Belge



Programme

Friday June 1st 2007

- 16.00-18.00 Registration at the Hotel SAS Radisson Grand Place
19.00-21.00 Cocktail offered by the Brussels Dutch Bar Association
Maison des Brasseurs (Grand'Place 10 - B-1000 BRUXELLES)
Free evening

Saturday June 2nd 2007

- 09.00-12.30 Registration at the Hotel SAS Radisson Grand Place
10.00-12.00 Optional Guided Tours
12.30-14.00 Optional Lunch Taverne le Passage, Galerie de la Reine, 1000 BRUXELLES
15.00-17.00 **Seminar: Role and Evolution of the Young Lawyers over the last 45 years**

Cour de Cassation

Palais de Justice – 1000 Brussels

Introduction

Christian Lundgren, President
Nicole Van Ranst, Immediate Past-President

Keynote Speaker

Jonathan Goldsmith
Secretary General of CCBE

Panel discussion

Moderators

Michelle Sindler, Honorary President of AIJA, Bär & Karrer
Frans Duynstee, Honorary President of AIJA, Van Mens & Wisselink

Panel

Philippe Xavier-Bender, Gide Loyrette Nouel, Honorary Secretary General
Joren De Wachter, FRS Global
Romain Dourlen, Withers LLP
Bert Theeuwes, Lorenz
Irina Anghel, Law Offices of Irina Anghel

Conclusion

- 17.00-18.00 Cocktail at the Cour de Cassation
19.30 Bus Departure for K'naal from the Hotel SAS Radisson Grand Place
20.00 The Party: Dinner & Dance (K'naal)
Avenue du Port 1, 1000 BRUXELLES



Programme

Vendredi 1^{er} juin 2007

16.00-18.00 Enregistrement à l'Hôtel SAS Radisson Grand Place
19.00-21.00 Cocktail offert par le Barreau Néerlandais de Bruxelles
Maison des Brasseurs (Grand'Place 10 - B-1000 BRUXELLES)
Soirée libre

Samedi 2 juin 2007

09.00-12.30 Enregistrement à l'Hôtel SAS Radisson Grand Place
10.00-12.00 Excursions facultatives
12.30-14.00 Déjeuner facultatif Taverne du Passage, Galerie de la Reine, 1000 BRUXELLES
15.00-17.00 **Séminaire : Rôle et évolution des jeunes avocats depuis 45 ans**

Cour de Cassation

Palais de Justice – 1000 Bruxelles

Introduction

Christian Lundgren, Président
Nicole Van Ranst, Président Sortant

Orateur principal

Jonathan Goldsmith
Secrétaire Général du CCBE

Débat

Modérateurs

Michelle Sindler, Présidente d'Honneur de l'AIJA, Bär & Karrer
Frans Duynstee, Président d'Honneur de l'AIJA, Van Mens & Wisselink
Panel

Philippe Xavier-Bender, Gide Loyrette Nouel, Secrétaire Général d'honneur
Joren De Wachter, FRS Global
Romain Dourlen, Withers LLP
Bert Theeuwes, Lorenz
Irina Anghel, Law Offices of Irina Anghel

Conclusion

17.00-18.00 Cocktail à la Cour de Cassation
19.30 Départ des bus pour K'naal à partir de l'Hôtel SAS Radisson Grand Place
20.00 La "Party" : Dîner et danse (K'naal)
Avenue du Port 1, 1000 BRUXELLES



Administration



Language - Number of participants – Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees	≤ 15.05.2007	> 15.05.2007
AIJA Members	225 EUR	275 EUR
Non AIJA Member	275 EUR	275 EUR
Accompanying person	225 EUR	275 EUR
Guided Tour (Optional)	10 EUR	10 EUR
Saturday Lunch (Optional)	50 EUR	50 EUR

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, the Cocktails on Friday and Saturday, and the Party (Gala Dinner).

Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU25 0030-1029-7491-0000 – BIC BGLULL

Fortis Banque Luxembourg - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "45th Birthday"

Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. **Hotel booking for the Radisson Hotel is warmly recommended before March 31.**

Reservations must be made via www.resotel.be/aija or by returning the booking form to Resotel.

HOTEL	SINGLE	DOUBLE TWIN	LOCATION
NH Atlanta	EUR 100.-	EUR 115.-	Centre Historique
Radisson SAS Grand Place	EUR 129.-	EUR 149.-	Centre Historique
Métropole	EUR 159.-	EUR 169.-	Centre Historique

Dress code: Business (working sessions) or smart casual (evening program). For the Gala dinner Black tie.

AIJA 2007 Yearbook. Special offer for non and past members

When registering for this event, we offer past- or non-members the opportunity to buy the AIJA 2007 Yearbook for a special price of EUR 95, including mailing costs. Our current members will receive the book free of charge. The Yearbook contains background articles about the life of AIJA, our membership directory as well as a special "45th anniversary section". We aim at being able to deliver the book at the 45th Birthday Party.

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription	≤ 15.05.2007	> 15.05.2007
Membre AIJA	225 EUR	275 EUR
Non Membre AIJA	275 EUR	275 EUR
Accompagnant	225 EUR	275 EUR
Excursion visite (facultatif)	10 EUR	10 EUR
Déjeuner de samedi (facultatif)	50 EUR	50 EUR

Les frais d'inscription comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, les cocktails de vendredi et samedi, le dîner de gala.

L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU25 0030-1029-7491-0000 – BIC BGLULL

Fortis Banque Luxembourg - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref : AIJA "45e anniversaire"

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Les hôtels repris ci-dessous offre des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants. **Si vous désirez réserver votre chambre à l'Hôtel Radisson nous vous recommandons vivement de réserver avant le 31 mars.**

Les réservations doivent être faire par internet www.resotel.be/aija ou en renvoyant votre formulaire d'inscription à Resotel.

HOTEL	SIMPLE	DOUBLE	SITUATION
NH Atlanta	EUR 100.-	EUR 115.-	Centre Historique
Radisson SAS Grand Place	EUR 129.-	EUR 149.-	Centre Historique
Métropole	EUR 159.-	EUR 169.-	Centre Historique

Tenue vestimentaire : tenue de ville (séances de travail) ou décontractée chic (programme du soir). Tenue de soirée pour le dîner de gala.

Annuaire AIJA 2007. Offre spéciale pour non membres et anciens membres

Nous offrons aux anciens membres ainsi qu'aux non-membres qui s'enregistrent à cet événement d'acquérir l'édition 2007 de notre Annuaire au prix de 95 EUR, frais de timbrage compris. Nos membres recevront cet annuaire gratuitement. Cette édition spéciale comprendra des articles relatant la vie de l'AIJA, le répertoire des membres et une section "45e anniversaire". Nous espérons que cette édition sera disponible pour la célébration de 45e anniversaire.



REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

Brussels : 1-2.06.2007



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned to / A retourner à: before 15.05.2007 / avant le 15.05.2007
Association Internationale des Jeunes Avocats • Avenue Louis Lepoutre 59/20
1050 Bruxelles - Belgium • Fax +32-2-347.55.22.
Or register online at www.aija.org - enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name – Nom

Law firm / Cabinet

Address – Adresse

Tel. / Tél. Fax:

E-mail

Date of birth – Date de naissance

Accompanying persons – Accompagnants

First AIJA Event? – Premier événement AIJA ? Yes – Oui No – Non

Registration Fees – Frais d'inscription <= 15.05.2007 > 15.05.2007

<input type="checkbox"/> AIJA Members - membre AIJA	225 EUR	275 EUR
<input type="checkbox"/> Non AIJA Members - non Membre AIJA	275 EUR	275 EUR
<input type="checkbox"/> Accompanying persons - accompagnant	225 EUR	275 EUR

Optional-Facultatif

<input type="checkbox"/> Lunch (02.06.2007)	50 EUR	50 EUR
<input type="checkbox"/> Guided tour-Excursion	10 EUR	10 EUR

Donation to / à SOS Avocats-Lawyers Emergency Defense Committee

- I will attend the Cocktail on Friday June 1st
J'assisterai au Cocktail du vendredi 1^{er} juin
- I will attend the Seminar on Saturday June 2nd
J'assisterai au Séminaire du samedi 2 juin
- AIJA 2007 Yearbook / Annuaire AIJA 2007 (for non and past members /
pour non membres et anciens membres)
I order / Je commande AIJA 2007 Yearbook(s)
at EUR 95/each / Annuaire(s) 2007 au prix de 95 EUR/pièce
To be sent to the above indicated address.
A me faire parvenir à l'adresse indiquée ci-dessus.

TOTAL

EUR

GRAND TOTAL

EUR

- I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°
IBAN LU25 0030-1029-7491-0000 – BIC BGLULL
Fortis Banque Luxembourg - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "45th Birthday/45e anniversaire"

PAYMENT VISA/MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard) of the amount
of EUR (+20 EUR for bank costs per registration)
J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard) du montant
de EUR (+20 EUR de frais bancaires par inscription)
Credit card Number:
Exp. Date:
Security Code:
(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel - les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans le panel de signature)

Booking must be made via the link www.resotel.be/aija or by returning the booking form to Resotel /
Les réservations d'hôtel doivent être effectuées via le lien www.resotel.be/aija ou en renvoyant
votre bulletin de réservation à Resotel.

Date Signature



ORGANIZING COMMITTEE COMITE D'ORGANISATION

ESPEEL Dominique
Koan Law Firm
boulevard du Souverain 100
B-1170 Bruxelles
Tel: 32-2-566.9000 - Fax: 32-2-566.9010
Email: des@koan.be

LIGOT Johanne
Cabinet d'Avocats Dessars
Boulevard Piercot 2
BE-4000 Liège
Tel: 32-4-230.57.80 - Fax: 32-4-250.00.15
Email: jl@dessard.be

NUYTS Dirk H.
Fragomen Immigration Services
avenue des Arts 44/2
BE-1040 Bruxelles
Tel: 32-2-550.1020 - Fax: 32-2-550.1029
Email: dnuysts@fragomen.com

SASSERATH Olivier
Marx Van Ranst Vermeersch and Partners
Avenue de Tervueren 270
BE-1150 Bruxelles
Tel: 32-2-285.01.00 - Fax: 32-2-230.33.39
Email: olivier.sasserath@mvvp.be

VAN DEN BROECK Lieve
Philip Morris Benelux
Berchemstadionstraat 72
BE-2600 Berchem
Tel: 32-3-287.13.29 - Fax: 32-3-287.14.08
Email: lieve.vandenbroeck@pmintl.com

VAN RANST Nicole
Marx Van Ranst Vermeersch and Partners
Avenue de Tervueren 270
BE-1150 Bruxelles
Tel: 32-2-285.01.00 - Fax: 32-2-230.33.39
Email: nicole.van.ranst@mvvp.be

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION GLOBALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ÉNTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES ? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEZ DE LA CONTRIBUTION DE ET DE DISCUSSIONS AVEC DES COLLÈGUES SUR PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS COURS - NOUS « PARTAGEONS, APPRENNONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" - WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Belgium

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

